

**Commonwealth Championships 2022 – Cadet, Junior and Senior  
Selection Criteria for Women’s Sabre and Men’s Sabre**

A maximum of 5 athletes will be selected for each event.

For all events, selections will be made using a modified HPP ranking for that age category (cadet, junior and senior) to include the 2022 May Nationals.

**Note:**

- 1. For all events, selections will proceed in descending order until the team is filled. For example: if the number 1 and 2 fencers accept, but the number 3 fencer declines, then the number 4 fencer is the next person who is eligible.**
- 2. This trip is entirely self-funded and will not count for points next season.**

**Championnats du Commonwealth 2022 - Cadet, Junior et Senior  
Critères de sélection pour le sabre féminin et le sabre masculin**

Un maximum de 5 athlètes sera sélectionné pour chaque épreuve.

Pour toutes les épreuves, les sélections seront déterminées par un classement modifié du PHP pour cette catégorie d'âge (cadet, junior et senior), incluant les championnats nationaux de mai 2022.

**Note :**

- 1. Pour toutes les épreuves, les sélections se feront par ordre descendant jusqu'à ce que l'équipe soit complète. Par exemple : si les tireurs numéro 1 et 2 acceptent, mais que le tireur numéro 3 décline, le tireur numéro 4 est la prochaine personne admissible.**
- 2. Ce voyage est entièrement autofinancé et ne comptera pas pour les points la saison prochaine.**